
 
 

VERSLAG VAN DE LEDENVERGADERING D.D. 16 oktober 2023 
 

Aanwezig:  
1. Theo Kops, 
2. Wim Verdonschot, 
3. Ed van den Berg, 
4. Harrie de Jong, 
5. Frans Reulen, 
6. Frans Merkelbach, 
7. Hans van Kuringen, 
8. Herman Obbink,  
9. Wim Bocken,  
10. Michael van der Gugten,  
11. Jacq Linssen,  
12. Peter Verbeek,  
13. Henk van Berkom,  
14. René van Dongen,  
15. Jo Wijtzes,  
16. Jan Arisse,  
17. Thieu Bijsterveld,  
18. Ruud van der Linden,  
19. Brend Brevé,  
20. Jacq van Brussel 

 
1. Opening en welkom door voorzitter. 

Als voorzitter opent Brend de vergadering en heet Ed van den Berg als lid 
welkom.  
Brend loopt in vogelvlucht door het verslag van vorige vergadering op 17 april.  
Twee punten uit het verslag worden nog even aangehaald:  
- Zorg voor contant geld tijdens de ritten omdat er soms per tafel moet 

worden afgerekend. 
- Bij het niet doorgaan van een rit vind je dat op de startpagina van de 

website.  
Verder geen opmerkingen en het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

2. Mededelingen 
Lief en leed 
- Herman van Keulen heeft medische problemen gehad maar gelukkig gaat 

het langzaam beter en heeft Herman alweer een halve rit meegereden. 



- Hans Brevé heeft tijdens de najaarsrit in de Alpen een ongeluk gehad. Hij 
is per helikopter afgevoerd naar een ziekenhuis 100km verderop. Hier 
werd  geconstateerd dat hij zijn been op drie plaatsen had gebroken. 
Momenteel is Hans herstellende en loopt hij alweer met krukken. Zijn 
herstel verloopt boven verwachting. Brend toont foto’s van het ongeluk en 
de beenbreuk van Hans. 

 
3. Evaluatie van het seizoen 2023 

Het seizoen 2023 is een seizoen geweest van de nodige veranderingen t.o.v. 
de vorige seizoenen zoals onder andere; de nieuwe communicatie via de 
website, het werken met ritleiders en het rijden in kleinere groepen.  
De vraag aan de aanwezige leden hoe zij het seizoen hebben ervaren. 
- Hans van Kuringen vind het positief dat we op tijd rusten tijdens de ritten. 

Dus bijvoorbeeld ook het benenstrek moment is prettig. 
- Het rijden in kleinere groepen heeft zeker de voorkeur boven het eerder 

gebruikte wegzetsysteem. 
- De communicatie via de website is prettig en duidelijk. 
- Het was een fijn seizoen met mooie ritten en meerdaagse tochten. 
 

4. Mutaties in het ledenbestand 
- Afgelopen jaar hebben Mario Raaijmakers en Jan Wijnhoven hun 

lidmaatschap opgezegd. 
- Vooral door de wervingsactie van afgelopen voorjaar zijn er 12 nieuwe leden 

bijgekomen. 
- Op dit moment heeft de club 39 leden. 
- Omdat we een maximum van 40 leden hebben is er nu plaats voor nog één 

nieuw lid. 
- Ed van den Berg heeft zich voorgesteld aan de leden van vergadering. We 

heten Ed hartelijk welkom als nieuw lid. 
 

5. Jaarplan 2024 
- Brend presenteert het jaarplan 2024 en licht onder andere de verschillen t.o.v. 

2023 toe. 
- Rittencommissie 

Het werken met een rittencommissie is goed bevallen en de leden van de 
rittencommissie worden bedankt voor hun inzet in 2023. De huidige 
rittencommissie wordt gedechargeerd en voor 2024 zal in de komende 
ledenvergadering een nieuwe commissie worden aangesteld waarbij de 
deelnemers hiervan in staat moeten zijn om de ritten te kunnen maken, 
wijzigen en voorrijden. 

- Meerdaagse voorjaarsrit Ardennen/Eifel 
Omdat tijdens de voorjaarsrit van 2023 zowel het hotel als de routes erg goed 
bevallen zijn is besloten om dit tijdens de voorjaarrit 2024 te herhalen maar 
dan omgekeerd. Dus de heen- en terugreis worden omgedraaid en op dag 2 
en 3 rijden we de routes omgekeerd waardoor toch de beleving heel anders 
zal zijn. 

- Meerdaagse najaarsrit Mooi Duitsland 
Er is, na raadpleging van de aanwezige leden, gekozen voor een najaarsrit 
van 6 dagen. Daarnaast zullen er, a.d.h.v. een suggestie van Wim 
Verdonschot, twee bezoeken aan bezienswaardigheden worden opgenomen 



in deze toer. In deze toer zullen we door veel mooie gebieden van Duitsland 
rijden waarbij we in het Zwarte Woud een paar dagen verblijven. 

- Vanwege de hotelreserveringen tijdens de meerdaagse ritten zullen de 
inschrijvingen voor de ritten op ergens rond de jaarwisseling binnen moeten 
zijn.  

- Wim Verdonschot geeft aan dat hij een vriend heeft met een grote 
verzameling antieke motoren en hij wil, als er interesse is, hier een 
bezichtiging voor regelen. Onder de aanwezige leden wordt een enthousiast 
gereageerd en Wim heeft toegezegd dat hij dit gaat organiseren. 

- Het jaarplan 2024 is het vinden op de website onder de laatste knop van 
Programma 2023. 

 
6. Motor winterklaar maken 

Op de website staan twee documenten die te maken hebben met het stilzetten 
van je motor in de winter: “De winterslaap” en “Tank je motor schoon”. Jacq 
van Brussel heeft deze twee documenten even globaal doorgelopen.  
 

7. Website weetjes 
Omdat de website en dominante rol speelt in de communicatie binnen de club 
loopt Jacq een aantal weetjes door.  
Voor opmerkingen en/of vragen m.b.t de website komt er een knop op de 
pagina “Onze Club”. 
 

8. Organisatie van de jaarvergadering 1/2024 
Ieder jaar is er in januari een jaarvergadering. In de voorgaande jaren werden 
deze vergaderingen gecombineerd met een nieuwjaarsreceptie waar ook de 
partners uitgenodigd werden. De laatste jaarvergadering in deze vorm was in 
2020. Onder andere door corona en het ontbreken van het animo om dit te 
organiseren is er de klad in gekomen. 
Het voorstel is om dit in 2024 weer nieuw leven in te blazen. Michael van der 
Gugten heeft aangegeven om deze organisatie voor zijn rekening te nemen 
waarbij Theo Kops zal zorgen voor een spannende Pubkwis op die avond. 
Michael en Theo kunnen daarbij rekenen op de steun van Thieu Bijsterveld. 
Op de website zal de mogelijkheid komen om je aan te melden. 
 

9. Rondvraag 
Peter Verbeek mist een af en toe de betrokkenheid van het bestuur bij het “lief 
en leed” van de leden.  

 
Brend: Het bestuur is niet altijd op de hoogte van het lief en leed van de 
leden en daarnaast willen sommige leden niet alles delen. Als het 
bestuur wel op de hoogte is wordt er echter wel aandacht aan 
geschonken. 

   
Thieu Bijsterveld merkt op dat voorheen, tijdens de slotrit, de koffie met gebak 
voor rekening van de club was.  

Brend geeft aan dat we dit jaar met deze traditie gebroken hebben.  
 

10. Sluiting 
Om 21:51 sluit de voorzitter de vergadering. 


